
Styrelsemöte Jämtlands BF 2024-10-22 kl 18.30 
 
Deltagare: 
     Pär Åsgårdh 
     Eric Nilsson 
     Lasse Göransson 
     Stefan Persson 
     Bo Eklund 
     Gustav Jernberg 
 
1. Mötet öppnades. 
 
2. Dagordningens godkändes. 
 
3. Föregående mötesprotokoll gick igenom. 
 
4. Ekonomin i förbundet får anses god. 

 
5.	Jämtlands	BF´s	hemsida	fungerar	7llfredsställande.	
 
	6.	Advoka=irmans	brev	angående	fiskodling	vid	Vejmon,	Storsjön	godkändes,	men	

fiskodlingen	ska	krävas	på	skadestånd	7ll	oss.	
 
7.	Skrivelse	7ll	klubbar	angående	7llsynsveckor	Kungsgårdsviken	skickas	ut	samt	

bjuda	in	ordföranden	i	klubbarna	7ll	styrelsemöte.	Det	går	aL	byta	veckor	
mellan	klubbarna	och	vi	undersöker	om	även	ÖFBH	kan	ha	7llsyn.	

 
8.För	Sågverksbryggan,	Verkön,	föreslås	aL	lägga	in	40.000	kr	för	renovering	7ll	nästa	

års	budget.	
 
9.Beslutades	aL	Pär	och	Stefan	åker	7ll	Unionsmöte	SBU	i	Stockholm	22-24/11.	
 
10.	Beslutades	aL	söka	bygdemedel	för	renovering	av	gästhamn	i	Kungsgårdsviken.	

Lasse	Göransson	utsågs	aL	vara	kontaktperson	i	ärendet	och	kommer	aL	
skicka	in	ansökan.	

 
11.	Övriga	frågor:	Vi	ska	se	över	7llsyn	e\er	uthyrning	av	Torpet	då	Micke	H	slutar	aL	

vara	ansvarig.	Gustav	informerade	om	möte	med	kommunen	angående	
utveckling	av	Sur_ukten.		Lasse	G	informerade	om	aL	nya	bojstenar	och	
kä`ngar	behövs	7ll	flytbryggan	7ll	nästa	säsong.	

 
12. Nästa möte bestämdes till 3/12 kl 18.30 i Bikupan. 



 
13. Mötet avslutades. 
 
Vid protokollet 
Pär Åsgårdh 
 
 
Justerat 
Stefan Persson


